
Z LETNE KONFERENCE ZVEZE PRUATEUEV MLADINE

Vsebina dela narekuje množičnost
Delo naše občinske zveze prijateljev mla-

dine dostikrat ostane neopaženo, neomenje-
no, kljub temu pa je zelo obsežno in nepo-
grešljivo. V naši občini imamo 17 društev
prijateljev mladine, lahko pa bi jih bilo še
več, če bi bila rešena nekatera zakonodajna
vprašanja, na katera je naša Zveza že pred
časom opozorila.

Prav delovanje društev prijateljev tnladine
oziroma problemi ob njihovi ustanovitvi in
obstoju so bili ena od glavnih točk na letoš-
nji letni konferenci naše občinske organiza-
cije. Društva prijateljev mladine so se v za-
konodaji znašla v istem košu s profesionalni-
mi društvi, kot je na primer negometno,
prav tako morajo biti napisana v sodnem
registru, oddajati letna finančna poročila in
še kaj. Prav zaradi vse te pravzaprav odveč-
ne administracije je zamrlo delo marsikate-
rega društva. V njih namreč delajo ljudje, ki
so pripravljeni za mladino" veliko narediti,
vendar pa je to njihovo volontersko delo, ki
ga opravljajo poleg službe in vsakodnevnih
obveznosti, zato jih obilica nepotrebne ad-
ministracije od tega odvrača. Naša občinska
Zveza predlaga, da bi bilo dovolj, če bi bilo
društvo registrirano na občini, kjer bi skrbeli
tudi za njihovo delo oziroma z njimi sodelo-
vali.

Na konferenci je bilo izrečene veliko kriti-
ke tudi na nezanimanje mladinske organiza-
cije za delo ZPM, čeprav so pravzaprav
pionirji bodoči člani mladinske organizacije,
prav zato bi se morala zanje in za njihovo
vzgojo v bodoče mladince še posebej zani-
mati.

Varnost v cestnem prometu, prometna
vzgoja in skrb za ta del vzgoje pionirjev in
cicibanov je v naši občini zelo izrazita, če-
prav številne mlade žrtve prometnih nesreč
porajajo dvotne o tem.

Delegati na konferenci so ob tem poudari-

li, da že ves čas vzbuja skrbi premajhna
pozornost srednjih šol do tega vprašanja.
Vsa skrb ki jo temu vprašanju posvečajo v
osnovnih šolah, je v srednjih izničena. Poleg
tega pa se številne nesreče mladih ljudi ne
zgodijo le zaradi neznanja cestnoprometnih
predpisov, ampak predvsem zaradi objest-
nosti mladincev, ki ne spoštujejo dovolj niti
staršev niti profesorjev v šoli in s tem tudi
njihovih nasvetov ne.

Naša Zveza prijateljev mladine je v zad-
njih letih veliko naredila za to, da bi čim
večjemu številu otrok omogočila letovanje
ob morju, zato je bilo ureditvi letovišča v
Pacugu posvečene veliko skrbi. Za akcijo
Dinar za Pacug natn je v občini uspelo zbrati
toliko denarja, da je bilo mogoče sanirati vse
najbolj problematične objekte, lani je Pacug
dobil še eno novo hišico, urejeno pa je bilo
tudi športno igrišče. Lani je v Pacugu sedem
ali deset dni preživelo skoraj 2.500 otrok,
700 se jih je naučilo plavati. Vedno večjo
veljavo dobiva tudi zimska baza Dom bor-
cev in mladine v Zapotoku, kjer je letošnjo
zimo zimovalo več kot 300 malih cicibanov
in pionirjev.

V našem poročilu z letne konferenc viške
Zveze prijateljev mladine ne moremo tudi
mimo pohval, ki sta jih bili deležni obe
delavki na ZPM Vesna Čeč in Branka Lam-
pe. Dejstvo je namreč, da vse delo skupaj z
vsemi vprašanji okrog letovanja otrok v Pa-
cugu in Zapotoku opravita sami, medtem ko
imajo po nekaterih drugih občinah za ta
vprašahja zaposlene dodatne delavce.

Na letni konferenci so delegati slišali tudi
poročilo z letne pionirske konference v naši
občini in tudi sklepe, ki so jih mladi delegati
pripravili za republiško pionirsko konferen-
co - sklepi so dokaz, da mladi pionirji niso le
pasivni spremljevalci dogajanja okrog sebe,
da marsikaj opazijo, tudi napake nas, odra-
slih, in da o svojem delu in prihodnosti
veliko razmišljajo.


